



\$1 工具包 & 股东分红套餐

\$1 USD STARTER KITS & FOUNDERS PACKAGES

平日3,300日元(含税)的工具包限时大优惠

Limited-Time Only Special Price for Starter Kit Normally ¥3,300 (tax included)

本次特别
and

只要购买一年畅销套餐·大使套餐·升级套餐,即可获得股东分红奖励的权利!

All of our 1Year Best Seller Package, Ambassador package and Upgrade package will be available as Founders Packages.

2020年3月23日(星期一) 22:00 - 5月1日(星期五) 12:59

Monday, March 23 at 10:00 p.m. - Friday, May 1 at 12:59 p.m., 2020^(JST)

(北京时间)

此刻我們應該要做與過往不同的做法來滿足需求

This is our time to make a difference - not just in the network marketing industry, but in the world - through our products and business opportunity.

蓝迪·雷伊
创办人兼全球总裁
RANDY RAY
FOUNDER - CHIEF EXECUTIVE OFFICER

温蒂·路易斯
创办人兼全球营运总裁
WENDY LEWIS
FOUNDER - CHIEF OPERATIONS OFFICER

史考特·路易斯
全球策略总裁
SCOTT A. LEWIS
CHIEF VISIONARY OFFICER

股东分红奖励

全球股东分红奖励,指的是将每季世界总销量CV的2%分配给股东分红套餐购买者的项目。该项目将根据全世界得占有率公平分配。

股东分红奖励的资格达成条件

- 本人已购买股东分红套餐。
- 本人已在既定的整个季度中持续使用60CV的智能配送(SmartDelivery)。
- 经本人直接介绍的5名会员或优惠客户已在既定的整个季度中持续使用60CV的智能配送(SmartDelivery)。

<注意事项>

- 既定季度是指1/1~3/31,4/1~6/30,7/1~9/30,10/1~12/31四个季度。
- 购买月份为季度首月时,次月和再下个月都使用智能配送(SmartDelivery)即可满足条件,但注册登录时必须设定智能配送(SmartDelivery)。
- 各季度首月之后才满足条件时,该季度不视为计算对象。

将婕斯的世界总销量CV的2%按符合资格的会员的取得占有率的比例进行分配
个人消费积分(PV)+个人团队消费积分(PGV)÷1,000
占有率计算例: (500PV+1,500PGV)÷1,000=2占有率

个人消费积分(PV): 本人购买产品时累积的CV
可视为占有率计算对象的个人团队消费积分(PGV):

- 翡翠级经销商,珍珠级经销商,蓝宝石级经销商,星光蓝宝石级经销商的会员
- : 经本人直接介绍的,等级1至等级3的会员所购买商品的总计CV
- 红宝石总裁的会员
- : 经本人直接介绍的,等级1至等级4的会员所购买商品的总计CV
- 绿宝石总裁的会员
- : 经本人直接介绍的,等级1至等级5的会员所购买商品的总计CV
- 钻石总裁的会员
- : 经本人直接介绍的,等级1至等级6的会员所购买商品的总计CV
- 双钻石总裁的会员
- : 经本人直接介绍的,等级1至等级7的会员所购买商品的总计CV

Founders Bonus Pool

Founders Bonus Pool is a program whereby each quarter, 2% of Jeunesse's CV from worldwide sales is distributed to Distributors who have purchased the Founders Bonus Pool Package. The Bonus is distributed fairly based on the number of shares earned by Founders Bonus participants all around the world.

Requirements for Qualifying for the Founders Bonus Pool:

- The Participant themselves has purchased a Founders Package
 - The Participant is maintaining 60 CV worth of SmartDelivery in each predetermined quarter
 - The Participant must have five personally sponsored Distributors or five Customers on SmartDelivery for the entire predetermined quarter
- <Notes to Note>
- The predetermined quarters are as follows: Jan. 1 - Mar. 31, Apr. 1 - Jun. 30, Jul. 1 - Sep. 30 and Oct. 1 - Dec. 31.
 - If the month of purchase is the first month of any given quarter, a Distributor will only qualify if they have successful SmartDelivery orders in the second or third months of that quarter, however SmartDelivery registration must be made effective at the time of enrollment.
 - If a Distributor qualifies for Founders Bonus Pool after the first month of the quarter, that quarter will not be counted in the calculation scope.

Personal Volume (PV) + Personal Group Volume (PGV) ÷ 1,000
Example of share calculation: (500 PV + 1,500 PGV) ÷ 1,000 = 2 shares
Personal Volume (PV): CV the Participant have accumulated through your own purchases
Personal Group Volume (PGV) included in the share calculation scope:
Jade, Pearl, Sapphire, Sapphire Elite Executives
: Total CV accumulated through product purchases by the first 3 levels of your enroller tree
Ruby Directors
: Total CV accumulated through product purchases by the first 4 levels of your enroller tree
Emerald Directors
: Total CV accumulated through product purchases by the first 5 levels of your enroller tree
Diamond Directors
: Total CV accumulated through product purchases by the first 6 levels of your enroller tree
Double Diamond Directors
: Total CV accumulated through product purchases by the first 7 levels of your enroller tree

<注意事项>

- 新会员注册时,仅需购买首次注册套餐,工具包价格(新会员注册费)即从平时的3,300日元降至1美元=130日元。(以上均为含税价)
 - 工具包费用中已包含新会员注册费。
 - 在本次宣传活动中以130日元(含税)的优惠价购买了工具包(含新会员注册费)的成员,即使年度内智能配送(SmartDelivery)达到130CV(30CV×6个月)以上,也需缴纳首次续约费(2,200日元)。
 - 自选工具套餐不适用于本次活动。
- <Note>
- Purchase a New Registration Package upon new registration to receive a starter kit (new member registration fee) normally priced at ¥3,300 for just 1 USD or ¥130 (both prices include tax).
 - Member registration fee is included in the starter kit price.
 - Members who purchase a starter kit (including member registration fee) during this promotion for ¥130 (tax included) are not exempted from the initial year renewal fee (¥2,200) even in the case of 360CV SmartDelivery orders per year (60CV x 6 months).
 - Create-a-pack is not included in this promotion.

首次会员注册套餐的内容请参照
《首次会员注册套餐》宣传单

Please see the "Sign-up Package" leaflet
regarding details on the content of the
starter package

